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OKRM/200/2023/Z/99

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 11. jednání komise rady města pro cestovní ruch konaného dne 

10. 12. 2023

Přítomni: Sandrik Bednář, Erik Ferchenbauer, Ing. Věra Hadáčková, Ing. Kamila 
Hrabáková, Martin Jakubec, Ing. Petr Klika, Mgr. Libor Moravec, Jan Petrák, 
Bc. Pavla Šádková, Martin Šestauber, Ing. Michal Voleník

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

V úvodu jednání došlo ke schválení programu.

Schválený program:

1. Navýšení členského příspěvku města destinační společnosti Českobudějovicko-Hlubocko, 
z.s.   
Debata se odehrávala v rámci bodu Karta hosta, kdy navýšení členského příspěvku souvisí 
s realizací Karty hosta.

2. Karta hosta
Podrobnější „rozpad“ finanční částky poplatku z pobytu nelze, podle daňového řádu lze 
sdělovat pouze celkový objem finanční částky.
Pan Bednář vysvětlil navrženou změnu, kterou inicioval, v nově připravované obecně 
závazné vyhlášce o místních poplatcích. Jedná se o rozšíření okruhu osob osvobozených od 
poplatku z pobytu.   
Rada města schválila záměr vydat novou vyhlášku vč. této změny a uložila ji předložit 
Zastupitelstvu města k projednání.
Pan Ferchenbauer uvedl, že město Písek připravuje také projekt typu karta hosta, 
k dispozici pouze v prodeji za 80 Kč. Spíše půjde o samostatný produkt bez dalších 
synergických efektů. Ale nezvyšují poplatek z pobytu. Ten je ve městě stanoven na 20 Kč. 
Otázka, která vzešla z debaty členů komise, jak Kraj v budoucnu počítá s případným 
propojením již vzniklých dílčích karet na jeho území. 
Paní Šádková dále doplnila, že v tuto chvíli čeká destinační společnost fáze oslovování 
a zapojování jednotlivých subjektů do projektu Karta hosta a upozornila na důležitost 
a rozdílnost komunikace vůči subjektům cestovního ruchu a potencionálním 
hostům/zákazníkům. 
Pan Petrák upozornil na nízký rozpočet pro marketingové aktivity Karty hosta, a pro příští 
jednání Komise požádal o doplnění těchto informací: 
a) co všechno obsahuje licence softwaru pro dané území 
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b) jaká data budou sbírána, kdo bude jejich správcem, jaký k nim bude mít město přístup
Paní Šádková v reakci uvedla, že v lednu se koná valná hromada destinační společnosti 
a budou k dispozici bližší informace k projektu Karta hosta.

3. Různé
Paní Hrabáková otevřela téma „územní studie“ oblasti Výstaviště a jeho okolí + dílčí 
projekty ze studie Město a voda. V jaké fázi příprav se konkrétně nacházejí tyto projekty: 
Sluneční ostrov, mosty propojující areál Výstaviště s pravým břehem řeky Vltavy, nová 
vstupní brána Výstaviště, 
Základní vize představeny, ale další kroky a změny nejsou prezentovány. 
Pan Ferchenbauer uvedl, že s realizací Slunečního ostrova je v rozpočtu města v roce 2024 
počítáno. Národní halu míčových sportů čeká architektonická soutěž. 
V probíhající debatě se členové komise dále zmínili o budoucí rekonstrukci Domu umění 
a jeho samotné programové náplni, KD Slavii a termínu dokončení rekonstrukce, tak jako 
plného otevření nádraží Českých drah, nebo využité nově zakoupené budovy pošty 
v Nádražní ulici.  
Pan Klika se ještě v rámci debaty vrátil k proběhlému setkání Subjektů cestovního ruchu 
(15.11.), kde se například řešilo zvýšení poplatku z pobytu, které vyvolalo spíše negativní 
reakci, nebo parkování autobusů ve městě. 
Pan Mařík z hotelu Savoy otevřel problematiku parkování autobusů na Mariánském 
náměstí. 
Paní Šádková o této problematice ví a bude řešena na jedné z následujících komisí. Pan 
Šestauber toto téma doplnil o vlastní postřehy, jedním z nich je maximální doba 3 hodin 
parkování autobusů u Sportovní haly, kterou považuje za nedostatečnou. 
Přehled parkovacích míst pro autobusy je přílohou zápisu – nejedná se o přehled všech 
možností parkovacích míst pro autobusy, ale o místa reálně využitelná zájezdovými 
autobusy.   

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

Příští komise se bude konat 10. ledna v 17:00, zasedací místnost č. 203. 

11. jednání komise rady města pro cestovní ruch bylo ukončeno v 18:30 hod.

Soubor usnesení:

V Českých Budějovicích dne 10. 12. 2023

Zapsal(a): Mgr. Martin Mlčák, sekretář komise

Ověřil(a): Bc. Pavla Šádková

Bc. Pavla Šádková
předsedkyně komise
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